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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi a véleménye a tárca szakhatóságainak a villányi Új Alkotmány Mgtsz
Kisjakabfalván működő sertéstelepének ~ödéséróU" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Rácz Jenő
egészségügyi miniszternek .

Tisztelt Miniszter úr!

A villányi új Alkotmány Mgtsz Kisjakabfalván jelentős volumenű sertéstelepe) -
üzemeltet. A teleptől 50-100 méterre lévő lakóházakban élők többször tettek be
és feljelentést a telepi bővítés illetve az üzemelési technológia be nem tartása
miatt az illetékes hatóságokhoz - eredménytelenül.

Ezért kérdezem, hogy mi a véleménye a tárca szakhatóságainak a villányi új
Alkotmány Mgtsz Kisjakabfalván m" ödő sertéstelepének működéséről ?

Várom megtisztelő válaszát!

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

Kékkői Zoltán
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